

Spring is finally here! April Showers does bring May flowers. As our school blooms, I want to thank the teachers and staff members at Haines School. As many of you know, we are celebrating Teacher/Staff Appreciation at Haines the week of May 1st through May 5th. Haines has some incredible and dedicated teachers and staff members that work extremely hard each and every day. If you are available to volunteer on Wednesday, May 3, 2017 from 10:30am to 1:00pm, please stop by the main office for more information.

春天終於到了！四月陣雨確實帶來五月的花，當我們的學校盛開時，我要感謝興氏學校的老師和工作人員，許多人都知道，我們正在5月1日至5日的一個星期在興氏舉辦教師工作人員的感謝週，我們有些令人難以置信和敬業的老師和工作人員，他們每天都非常努力，如果您可以在2017年5月3日（星期三）上午10:30至下午1:00來義務幫忙，請到總校務處了解更多信息。

Join us for the last few events at Haines for this school year.

May 12- Mother/Son Dance- 6:00 pm (\$25.00 per couple)

May 19- Science Expo Gallery Walk – PreK-5th grade

May 24-Family Night – 5:00 PM

May 25-Spring Arts Festival – 5:00 PM

請來參加我們學校的最後幾場活動。

5月12日 - 母親/兒子舞蹈 - 下午6:00 (每對25.00元)

5月19日 - 科學博覽館步行 - 幼兒園 - 5年級

5月24日 - 家庭之夜 - 下午5:00

5月25日 - 春季藝術節 - 下午5:00

Please note that SY 17-18 Activity/Book Fees will be \$70.00.

As always, thank you for your continuous support.

請注意，2017-18學年的活動課本費用將為\$70.00。

一如既往，感謝您的不斷支持。

Sincerely,
真誠的

Catherine Amy Moy Davis, Principal
校長梅綺雯